
Protokoll Norra Ålands Äldreråd 

 Möte nr 1/2024 

 

Sammanträdestid: Torsdag  den 18 april kl 13.00-15.00 

Plats: Servicehuset Tallgården,  Stora Salen, Lisafastersgränd 2, 22530 Sund 

Kallade/Närvarande: 

X Olav Johansson, Saltvik, ordförande  

X Ann-Kristin Eriksson, Saltvik, vice ordförande 

X Ulla-Britt Dahl, Sund 

X Sture Blomqvist, Sund 

Rolf Karlsson, Finström 

X Inga-Lill Rögård, Finström 

Louise Nordström, Vårdö 

Göran Påvals, Vårdö 

X Gunnel Henriksson, Geta 

X Göran Gottberg, Geta 

X Desirée Zetterman, sekreterare 

 

1. Äldrerådet inledde mötet med en rundvandring och presentation av Servicehuset 
Tallgården med heldygnsomsorg. 
 

2. Medlemmarna i Äldrerådet presenterade sig för varandra. 
 

3. Val av ordförande och vice ordförande för 2024-2025. 
 
 I Äldrerådets verksamhetsstadga § 9 anses det lämpligt att ordförande är från den 
aktuella värdkommunen.  
Äldrerådet utsåg enhälligt Ulla-Britt Dahl som ordförande och Sture Blomqvist som 
vise ordförande 
 

4. Sunds kommunstyrelse behandlade  ”Plan för att stöda den äldre befolkningen” den 
6.2.2024, kommunstyrelsen beslutade skicka planen till Äldrerådet för att inhämta 
deras synpunkter. Se Bilaga 1/2024 och Bilaga 2/2024. 
 



Äldrerådet har tagit del av Sunds kommuns Plan för att stöda den äldre befolkningen. 
Och anser att planen är väldisponerad, tydlig och mycket informativ. Äldrerådet 
tyckte mycket om att det fanns intressanta visioner för framtiden, speciellt planen på 
att inleda så kallade informerande hembesök uppskattades mycket.  
 
Tidigare har Äldrerådet skickat en skrivelse till ÅHS angående Samverkansavtalen 
gällande hemvård. Ann-Kristin Eriksson läste upp svaret från ÅHS, flera av punkterna 
var enligt ÅHS under arbete och utveckling. Äldrerådet antecknade till kännedom och 
följer upp ÅHS arbete med jämna mellanrum. 
 
Tankar kring rekrytering av personal och även utbildnings behov dryftades i rådet. 
Några direkta lösningar eller ideer kunde i detta läge inte hittas. 
 
 
 

5. Övrigt 

Äldrerådet vill till medlemskommunernas styrelse och fullmäktige skicka med ett 
förslag om att norra Ålands kommuner som ett gemensamt projekt alternativt med 
Finström som värdkommun bör bygga ett Seniorboende i centrala Godby, alternativt 
försöka intresserad privata entreprenörer att åta sig projektet. Seniorboendet bör 
placeras med gångavstånd till affärer, apotek, busshållplats, hälsocentral med mera. 

Seniorboendet bör vara anpassat för funktionsnedsättning och behov av vissa 
hjälpmedel. Seniorboendet är tänkt för äldre personer som är förhållandevis 
självgående och inte har behov av vård på serviceboende eller institutionsvård. 

Nästa möte hålls Torsdag 29 augusti kl 13.00 på Tallgården 

 

 

 

Olov Johansson    Ulla Britt Dahl 

Avgående Ordförande    Ordförande 2024 

 

Desirée Zetterman 

Sekreterare 


